



Circular No. HLME/ 42/19

June 13, 2019

تاريخ تفعيل النظام الإلكتروني الجديد لوصف وصرف الأدوية المخدرة والمراقبة

Effective Date of the New Narcotic and Controlled Medications Electronic System

To : All Healthcare Facilities
All Healthcare Professionals
Dear Colleagues,

Further to Circular No. HLME/32/19 'Registration to the New Narcotic and Controlled Medications Electronic System', Department of Health (DoH) is informing all healthcare facilities and professionals that the new electronic system for prescribing and dispensing Narcotic and Controlled Medications will be operational ('go-live') across the UAE, effective 1st of July 2019.

Handwritten narcotic/controlled out-patient prescriptions will no longer be legally valid in the Emirate of Abu Dhabi from the aforementioned date.

As per HLME/32/19, DoH requires that all healthcare facilities and professionals (clinicians and pharmacists) must complete their registration in the narcotic and controlled medications electronic system, prior to 1st of July 2019.

Details including the registration process can be found by accessing the following link:

<https://www.inhealth.ae/controlled-medication/>

Additional training sessions on the new Narcotic and Controlled Medications Electronic System, will be held on 19 June 2019 at Zayed Herbal Centre auditorium according to the following schedule:

	Date	Time
Session 1	June 19, 2016	9:00 – 10:00 am
Session 2	June 19, 2019	10:30 – 11:30 am

Please note that the content of the workshop will be the same as the previously conducted workshops, and you are encouraged to attend if you have missed the previous one.

For further clarification or technical assistance, please contact controlled medications support center by phone at 80037847 or email: cm_support@inhealth.ae

Your cooperation is appreciated.

إلى: جميع المنشآت الصحية
جميع ممارسي الرعاية الصحية
الزملاء الأعزاء،

إلحاقاً بالتعميم رقم HLME/32/19 "التسجيل في النظام الإلكتروني الجديد لوصف وصرف الأدوية المخدرة والمراقبة" تنبه دائرة الصحة جميع المنشآت وممارسي الرعاية الصحية بأنه سيتم تفعيل النظام الإلكتروني الجديد لوصف وصرف الأدوية المخدرة والمراقبة على مستوى الدولة اعتباراً من الأول من يوليو 2019.

وعليه، فإنه لن يتم قبول أي وصفات ورقية للأدوية المخدرة والمراقبة عند وصف تلك الأدوية للمرضى بالعيادات الخارجية في إمارة أبو ظبي بدءاً من التاريخ المذكور أعلاه.

وبناء على التعميم آنف الذكر، تطالب دائرة الصحة جميع المنشآت وممارسي الرعاية الصحية (الأطباء والصيدالدة) إتمام عملية التسجيل في النظام الإلكتروني الجديد والخاص بوصف وصرف الأدوية المخدرة والمراقبة، قبل الأول من يوليو 2019.

ويمكنكم الاطلاع على المزيد من المعلومات الخاصة بعملية التسجيل من خلال الرابط التالي:

<https://www.inhealth.ae/controlled-medication/>

كما سيتم عقد ورشة عمل تدريبية أخرى للنظام الإلكتروني الجديد لوصف وصرف الأدوية المخدرة والمراقبة بتاريخ 19 يونيو 2019 بمسرح مبني مجمع زايد للأعشاب وفقاً للمواعيد التالية:

الوقت	التاريخ	الفترة
9:00 – 10:00 am	June 19, 2016	الفترة الأولى:
10:30 – 11:30 am	June 19, 2019	الفترة الثانية:

الرجاء العلم بأن محتوى ورشة العمل سيكون نسخة مكررة مما قد تم تقديمه مسبقاً وبالتالي عليكم الحضور في حال تعذر حضوركم الورش السابقة.

لمزيد من التوضيح أو المساعدة التقنية، يرجى التواصل مع مركز الدعم الخاص بالأدوية المراقبة تليفون رقم 80037847 أو عبر البريد الإلكتروني على cm_support@inhealth.ae

نقدر لكم تعاونكم.

مدير دائرة تراخيص الرعاية الصحية والتعليم الطبي

Director Healthcare Licensing and Medical Education Division

● PUBLIC / عام